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Förvaltningsgruppens sammanträde 2024-04-18  

Närvarande:  
 
Arbetsgivare 
  
Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson 
Äldreomsorgsavdelningen 
Förskoleavdelningen 
Socialtjänstavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
HR-avdelningen  

Lena Slotte  
Lena Forsberg 
förhinder 
Catharina Liljedahl  
Pål Tennek  
Anne Menes 
 
 
 

Facklig organisation  
 
Kommunal 
Sveriges Lärare 
SACO 
Akademikerförbundet SSR 
Ledarna 
Vision 
Vårdförbundet 
 
 
 

 
Förhinder 
Marie Brynolf 
Carl Korch  
Frida Vernström  
Förhinder  
Rolf Nyström 
Förhinder  
 

  
 
Tidpunkt: 2024-04-18 kl. 13:00 – 15:00 
          
Plats: Konferensrum Lilla Essingen, Fleminggatan 4  
 
 

 1. Dagordning 
 
Utsänd dagordning fastställdes.  

 2. Protokollsjustering 
 
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 14 mars 
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  3. Information 
 
Stadsdelsdirektören  
Inget att notera  
Äldreomsorgsavdelningen 
Mycket utbildningssatsningar pågår nu, bla ett projekt som heter hållbar 
äldreomsorg 
Förskoleavdelningen 
Förvaltningen deltar i ett Erasmusprojekt och har förnärvarande besök från 
Island.  
Socialtjänstavdelningen 
Inget att notera 
Ekonomiavdelningen 
Controllergruppen är nu fulltalig vilket påverkar arbetsbelastningen positivt. 
HR-avdelningen 
Resultatet från årets medarbetarenkät har kommit och förvaltningen har ökat 
AMI från förra årets höga siffra, från 84 till 85, vilket är högst av stadsdelarna. 
 
4. Beslutsärende 
Underlag för beslut om Digitala inköp från upphandlingsansvariga på 
serviceförvaltningen gås igenom. Ingen har något att erinra till förvaltningens 
förslag för tilldelning, vilket blir samma leverantör vi har nu. 
 

 5. Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa 
sammanträde den 25 april 2024  
-Fleråringen. Anne Menes ger en bakgrund och genomgång av ärendet. 
-Stadsdelsdirektören gick igenom ärendelistan. Ärendena finns att läsa på: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnämnd 

 
 

6. Systematiskt arbetsmiljöarbete 

Flytt till tekniska nämndhuset 
Husgruppen träffas fortsatt, med representanter från alla avdelningar. En 
utvärdering i form av en enkät är precis utskickad. 

Företagshälsovård 
Förvaltningen har from 1 januari ny företagshälsovård och de har blivit  
presenterade på ett chefsforum. Ingen aktuell statistik finns då de är alltför nya. 

 7. Frågor från de fackliga organisationerna  
Saco undrar över APT protokoll från intern service där det noterades hög 
arbetsbelastning, arbetsgivaren informerar om att det var en tillfällig topp och 
att allt nu är åter i balans. 
 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsn%C3%A4mnd
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Johanna Widh  
Sekreterare 
 
   
Ann-Christine Hansson   
Stadsdelsdirektör   
  
 
 
 Sveriges lärare 
 
 Akademikerförbundet SSR 
 
 SACO 
 
 Vision  
 

Akademikerförbundet SSR har fått frågor om övertid alt flextid, vad som gäller, 
arbetsgivaren svara att tydliga regler finns och på den enhet där det är oklarheter 
så kommer HR-konsult dit och informerar. 

 9. Information från de fackliga organisationerna 
Saco önskar förtydliga förra gångens diskussion om friskvårdsbidraget. 
Informationen man fått hade varit otydlig. 
 
Sverige Lärare har ombudsdag för hela staden kommande vecka.  

 
10. Övriga frågor 
Kvarstående frågor: Kameraövervakningen i lokalerna på tekniska nämndhuset: 
Infrastrukturen är installerad men komponenter saknas, leverantören har inte 
återkopplat om tidplanen. 
Buller och ljus i de nya lokalerna: Samtliga dessa frågor hänvisas till 
husgruppen, uppföljning av de nya lokalerna pågår.  
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